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Abstract (en)
[origin: US4843739A] The present invention involves an inner shoe material with adsorbent properties, whereby activated carbon particles are fixed
as the adsorbent material by means of an adhesive substance in a punctiform manner to the side of the material facing away from the foot. The
inner shoe material of the invention can be designed as inside lining, insoles, slipsoles, as inner sole of the shoe or as a covering material for the
inner sole of the shoe. The inner shoe material of the invention can e.g. be used for combat boots with integrated C-protection or for safety boots
with protection against aggressive chemicals. The inner shoe material has the advantage that it exhibits a high degree of scuff resistance on the one
hand and the adsorbent activated carbon is freely accessible to the substances to be adsorbed, on the other.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft ein Schuhinnenmaterial mit adsorbierenden Eigenschaften, bei dem Aktivkohleteilchen als Adsorbensmaterial
auf der dem Fuß abgewandten Seite des Materials punktförmig mittels einer Haftmasse fixiert sind. Das erfindungsgemäße Schuhinnenmaterial
kann als Innenfutter, Brandsohle, Einlegesohle, als Fußbett oder als ein Abdeckmaterial für das Fußbett des Schuhs ausgebildet sein. Das
erfindungsgemäße Schuhinnenmaterial kann z.B. für Kampfstiefel mit integriertem C-Schutz oder für Sicherheitsstiefel mit Schutz gegen aggressive
Chemikalien verwendet werden. Das Schuhinnenmaterial hat den Vorteil, daß es einerseits eine hohe Abriebfestigkeit aufweist und andererseits die
adsorbierende Aktivkohle für zu adsorbierende Stoffe frei zugänglich ist.
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